
Zápis z jednání komise pro životní prostředí a ekologii 
 
 
Datum: 29. 6. 2017, 16:00 
 
Účast: Mgr. Jiří Mach, Hana Hečková, MUDr. Helena Vithová, Ing. Jiřina Michalová 
 
Omluveni:  Ing. Ján Pajtai, Radek Vystyd 
 
Neomluveni: Zbyněk Havelka 
 
Koordinátor: Ing. Petr Walenka 
 
 
(komise usnášeníschopná – ano 4 členové ze 7) 
 
Program: 
 

1. Zahájení, představení programu jednání 
2. Úpravy programu na poskytování dotací v roce 2018 – diskuze a schválení usnesení 
3. Různé 
4. Usnesení komise, závěr 

 
 
ad 1) Zahájení, představení programu jednání 
 
 
ad 2) Diskuze nad Návrh na rozdělení dotací v oblasti životního prostředí na rok 2016 
 
 
ad 3) Různé  
  
ad 4) Usnesení komise, závěr 
 
Usnesení komise č. 1 
 
Komise projednala Program pro poskytování dotací pro r. 2018 a doporučuje Radě města ke 
schválení verzi obsaženou v Příloze 1. Dále doporučuje Radě města zajistit s dostatečným předstihem 
zveřejnění informací o Programu a možnosti využití prostředků ze strany veřejnosti v městských 
informačních systémech (Kahan, webové stránky příp. jiná tištěná periodika).  

 
Komise schválila usnesení v poměru:          
 
pro: 4 
proti: 0 
zdržel se: 0 
Závěr:  Příští jednání komise se uskuteční v září 2017, součástí bude i odložená návštěva ČOV. 
 
 
Datum:   22. 7. 2017 
Zapsal/a/: Mgr. Jiří Mach 


